
  

Betreft: Schriftelijke vraag   
  
  
Leusden, 9 september 2022  
  
  
Geacht college,  
  
Aanleiding  
In augustus ontvingen wij een afschrift van een verzoek aan het college voor het opstellen 
van een stedenbouwkundige visie kern Oud Hamersveld. 
 
Naar aanleiding van dit verzoek en het gesprek wat wij hebben gehad met de indieners 
van het verzoek, hebben wij de volgende vragen:  
 

1. Is het college bekend met de inhoud van dit verzoek? 
2. Zijn er ook andere verzoeken met vergelijkbare strekking in dit gebied? 
3. Is het college voornemens een stedenbouwkundige visie te ontwikkelen voor dit 

gebied? 
4. Worden de omwonenden en de Historische Kring Leusden meegenomen in het 

ontwikkelen van deze visie? 
5. Liggen er al afspraken of zijn er gesprekken met partijen die bouwkundige plannen 

hebben in dit gebied? Zo ja. Kunnen deze worden gedeeld met de raad? 
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